
Takže to, čo nazývate problémami, sú dôležité; Sú dôležité až do dňa, keď už nie
sú dôležité. A deň, keď na nich už nezáleží, je dňom, keď sa vám sami podarí 
zničiť ich príčiny a dôvody. A zničenie problémov je úplne spojené s vašou silou
vôle, s vašou schopnosťou znížiť energiu vašej vôle na materiálnu úroveň vášho 
života.

A to, čo je v novej inštrukcii najviac okultné je, že vôľa človeka nie je taká, 
aká bola v minulosti. V minulosti, v starovekej rase, bola vôľa človeka priamym 
produktom jeho sebeckej túžby, zatiaľ čo v budúcnosti je vôľa človeka produktom 
konfliktu medzi jeho utrpením a vôľou Ducha, ktorý vytvára podmienky utrpenia.

A keď človek trpel dosť na to, aby si v sebe uvedomil hranicu alebo nevyhnutnosť
obmedzenia tohto utrpenia, privádza do seba túto energiu, ktorá sa stáva jeho 
vlastnou vôľou, a v tej chvíli človek ťaží z vôle Ducha a v tej chvíli môže 
zničiť všetky podmienky, ktoré v minulosti slúžili na vytváranie problémov v 
ňom.

Radím vám, že všetky problémy vášho života sú vytvorené vo všetkých ich 
aspektoch, vo všetkých ich podmienkach, Vyššou inteligenciou vo vás. Pre vašu 
evolúciu, pre Muža zajtrajška, musí táto hra skončiť; inteligencia v ňom, vôľa, 
ktorej moc nepozná, sa musí vyvážiť, aby v určitom okamihu, vo svojom rastúcom 
živote, vo svojom živote vedomia, znížil na nulu moc Ducha nad svojou mysľou.

A keď má človek dostatočnú dobrovoľnú silu, skutočnú silu vôle, je schopný 
znížiť moc Ducha nad svojou mysľou na nulu, a vtedy sa človek stáva Supermanom.

V rámci tohto vysvetlenia sa môžeme pozrieť na fenomén problémov, priviesť ho na
vyššiu stupnicu pochopenia v tom zmysle, že môžeme z tejto skúsenosti odstrániť 
faktor náhody, poučiť sa o tom, že v tejto skúsenosti nám chýbala inteligencia 
spôsobená utrpením, ktoré nám bránilo žiť podľa našej skutočnej vôle, pretože 
naša vôľa opäť nebola výsledkom konfliktu medzi Duchom a sebou samým.

A táto inštrukcia, ktorú dnes človek dostáva, je na planéte Zem úplne nová, 
pretože nikdy predtým nebol človek schopný, ani nechcel, ani si neželal, v rámci
akéhokoľvek mandátu ako zasvätenec na planéte, úplne zničiť moc Ducha nad 
emóciami ľudskej mysle.

A práve v tejto skúsenosti bolo rozhodnuté, že na to, aby sa človek oslobodil od
emócií ducha človeka, musí natrvalo podstúpiť jarmo Ducha, aby prostredníctvom 
fúzie premenil emóciu ducha. A keď sa emócie ducha premenili, človek už nebol 
smrteľný, ale nesmrteľný. A keď je človek v ríši nesmrteľného, už viac 
nepodlieha zákonom Ducha, pretože on sám je Duchom v hmote.

Dôležitosť pochopenia, že problémy, jedného dňa vo vašom živote, musia byť úplne
zastavené, neutralizované, zničené, aby sa zabránilo zakoreneniu.

A v neustálom vyjadrovaní vašej každodennej skúsenosti, kde vznikajú problémy, 
vľavo a vpravo, vo vzťahu k nevedomej civilizácii, nevedomým ľuďom, existuje pre
Ducha veľmi rozsiahly terén, v ktorom vy, ako jednotlivec, tiež majúci myseľ, 
majúci tiež vôľu, majúci tiež lásku a inteligenciu, ste v určitom bode nútení 
uvedomiť si, že sila zhora musí zostúpiť do podrovín reality a zlomiť sa raz a 
navždy Všetko, v konečnom dôsledku, reťaze karmy.

Človek nesmie viac trpieť, človek už nebude trpieť, ale človek, ktorý už nebude 
trpieť, bude predtým trpieť v konflikte, ktorý musí existovať medzi ním a 
Duchom. A práve tento prejav v jeho každodennej realite zažije to, čo viem ja.

A tí, ktorí zažili to, čo viem ja, pochopili to, čo viem ja, a uvedomili si, že 
to, čo pochopili oni, je dokonalé. Pretože zajtrajší človek už nie je z piatej 
rasy a zákony Ducha, ktoré platili pre piatu rasu, už pre neho nebudú platiť. 
Takže Človek zajtrajška musí chápať život úplne iným spôsobom ako Starý človek.

A keď hovorím, že Človek zajtrajška musí chápať život úplne iným, úplne novým 
spôsobom ako Starý človek, mám na mysli presne toto. Takže v učňovskej príprave,



v prechode, sa dnešný človek musí naučiť nepozerať sa späť, alebo inými slovami,
Človek zajtrajška sa musí naučiť nepozerať sa späť na Starca.

Zajtrajší človek sa musí naučiť žiť zajtrajší život, dnes, a už viac nežiť svoj 
život, dnes, na základe dispozícií, ktoré mal včera. A táto podmienka je 
absolútna a bude žiť Človek zajtrajška. A ľudia zajtrajška, ktorí budú žiť v 
týchto podmienkach a pochopia zákony týchto nových podmienok, budú mať moc 
zvečniť svoju hmotnú hmotu.

Ak máte víziu zničiť ich, už máte víziu prekonať ich. Ak už máte víziu ich 
zničenia, máte víziu prekročenia svojej vlastnej prirodzenosti. Ale najprv 
musíte dovnútra, pretože táto vízia nie je psychologickou víziou, táto vízia je 
silná realizácia v sebe, egocentrická v sebe, ktorá vyplýva zo skutočnosti, že 
ste si v určitom okamihu svojho života uvedomili absurditu starého života.

A akonáhle si uvedomíte absurditu starého spôsobu života, budete ako ja, sami, 
osamelí, spojení iba v Duchu s tými, ktorí majú toho istého Ducha, a pripravení 
na akúkoľvek eventualitu, čo znamená, že ste pripravení prijať akúkoľvek 
vibráciu, ktorá musí v sebe vzbudiť energiu potrebnú na nadviazanie kontaktu a 
prácu so silami neviditeľného.

Takže dnešné problémy, každodenné problémy, sú oveľa, oveľa väčšie, než si 
dokážete predstaviť, ale sú veľké, ak nepoznáte nové zákony.

Ak nepoznáte nové zákony, na ktorých už nezáleží, na nich nezáleží, sú 
jednoducho jarmo, nepríjemnosť, s ktorou môžete žiť po zvyšok svojho života.

Ale ak poznáte nové zákony a aplikujete nové zákony, zničíte spôsob, akým bol 
život vybudovaný okolo vás a kúsok po kúsku začnete žiť úplne nový život, 
nehovorím nový, pretože je rozdiel medzi novým životom a úplne novým životom. 
Nový život je taký, ktorý sa zmenil v starom živote. Úplne nový život je život, 
ktorý nemá nič spoločné so starým životom.

A keď človek žije úplne nový život, nie je schopný prihlásiť sa k novému životu,
pretože ilúzia formového rozdielu medzi týmito dvoma je taká veľká ako starý 
život, nový život. 

Ale keď človek žije úplne nový život, je úplne v inej dobe a nemá právo na nič 
iné ako na seba.

A keď si človek uvedomí, že nemá právo na nič iné ako na seba, uvedomí si 
absolútne podmienky úplne nového života, a nie je to prostredníctvom 
inteligencie a intelektu, že môže žiť tento život a pochopiť ho, je to 
prostredníctvom vibrácií v ňom, ktoré organizujú jeho myseľ, jeho emócie, jeho 
vitálny a jeho materiál.

Úplne nový život je úplne nový život, je to život, ktorý vám nepatrí, je to 
život, ktorý je procesom, ktorý je výsledkom, ktorý je prejavom energie vo vás, 
určenej silou vo vás, aby ste ju prijali. V úplne novom živote sa ego nevidí 
alebo nevidí čoraz menej; v úplne novom živote sa osobnosť necíti alebo sa cíti 
čoraz menej; v úplne novom živote existuje iba duša vo vibračnej harmónii s 
egom, ktorá je vo vibračnej harmónii s osobnosťou, takže sa vytvorí os a cez 
túto os prechádza energia lúčového prúdu, ku ktorému ste priradení, a práve z 
tejto energie žijete; je to táto energia, ktorou sa živíte; je to táto energia, 
ktorú používate na zostup do hmoty, Ducha Božieho.

A keď v úplne novom živote človek zostupuje do hmoty, Boží Duch: každý duch, 
ktorý je proti nemu, a každý duch, ktorý je proti Svetlu tohto Ducha, nemôže 
preniknúť priestorom, kde sa tento Človek vyvíja a napreduje, pretože tento 
priestor je nedotknuteľný, pretože tento priestor je Svetlo.

Takže vám vysvetľujem jednoduché, každodenné veci: hovorím o problémoch a snažím
sa, aby ste pochopili dôležitosť problémov, aby som vám poskytol perspektívu, 
ktorá nie je ľudská, ale je výsledkom úplného uvedomenia si reality zákona 



Ducha.

Keď hovorím, dajte sekeru znamená zničiť príčinu utrpenia , je to spôsob 
vyjadrenia tohto zákona, ale mnohí, od začiatku kvôli nedostatku skúseností, 
vložili sekeru a odrezali si prst, ale to je súčasť skúseností a so skúsenosťami
sa naučíte dať sekeru dovnútra a nikomu neodrezať prsty.

Vedomie je tvorivé, nie deštruktívne; Vedomie je harmónia. Každodenné problémy, 
vaše problémy, sú ilúzie, vytvorené mysľou vo vás, aby vás zakopli do prúdu 
vašich emócií a ako pstruh trávite svoj čas poskakovaním.

Keď hovorím, že zajtrajší človek nebude patriť sám sebe, hovorím jednu z 
najväčších právd, ktoré staroveký človek nepoznal. Človek zajtrajška nebude 
patriť sám sebe a už vo Vašich skúsenostiach ste mali chvíle, kedy ste cítili, 
že nepatríte sami sebe a toto vedomie je veľmi veľké a je stále väčšie a väčšie.

A práve vtedy, keď už nepatríme do seba, máme zo seba dobrý pocit; Pokiaľ 
patríme k sebe, sme pribití na kožu, ale keď už nepatríme sami k sebe, cítime sa
dobre. Ale ego to nechce, pretože ego musí patriť, aby si bolo isté, že existuje
v mysli, že cíti v emóciách, že žije v materiáli; Ego si musí byť isté, že je 
nažive. Manželka si musí byť istá, že ju manžel miluje, muž si musí byť istý, že
jeho žena je verná; Musíme si byť istí, ale táto bezpečnosť je pominuteľná.

Ale keď dve bytosti žijú v živote a jedna nepatrí sebe a druhá nepatrí sebe, ani
jedna nepatrí druhej, a keď muž už nepatrí svojej žene a jeho žena mu už 
nepatrí, už nemá utrpenie vlastníctva. Keď nám deti už nepatria, už viac 
netrpíme bolesťami posadnutia.

To, čo hovorím, je vo vibráciách, nie v psychologickom spôsobe porozumenia. Čo 
je ťažké vyjadriť slovami, je realita vibrácií. Čo sa dá ľahko vyjadriť slovami,
je forma.

To je dôvod, prečo to nikdy nie je to, čo hovorím, čo chcem povedať, je to to, 
čo nemôžem povedať, čo chcem povedať, ale mám moc to povedať, pretože mám silu 
vibrácií. Takže počkajte, kým vibrácia pochopí slovo, ktoré ju obsahuje, 
predtým, ako skočíte do formy, zlomíte zobák a stanete sa orezávačom.

Všetko sa dá povedať, dokonca aj to, čo sa nedá pochopiť, je to len otázka toho,
aby sme to povedali určitým spôsobom. A prajem vám všetkým, aby ste jedného dňa 
už viac nepatrili sami sebe, aby ste sa už viac necítili, aby ste sa viac 
nevideli, aby ste už nevedeli, čo je vaše \"ja\", aby ste už nevedeli, čo je 
vaše \"ego\", to všetko vám prajem. Ale kým ten deň nepríde, vedzte, že sa k 
nemu postupne približujete. A všetko, čo vám poviem v priebehu rokov, bude 
slúžiť na to, aby ste lepšie a lepšie pochopili nuansy tejto reality.

Máme dojem, ľudia zeme, že v ktoromkoľvek okamihu nášho života sa môžeme niekde 
v našich životoch usadiť, že tento dojem je taký silný, že v nás vytvára 
energiu, emóciu a táto emócia nás automaticky väzní. Človek sa väzní každý deň z
najlepších dôvodov na svete; našťastie, na rozdiel od toho, čo povedal Sokrates,
človek nemôže poznať sám seba. Úžasná, filozofia človeka; úžasné, filozofie, 
pretože sa im podarilo dať človeku nádej na to, čím sa musí stať, bez toho, aby 
mu dali nástroje, aby sa tam dostal.

Filozofia je v poriadku, pretože vytrháva jeden zub, aby vám dala ďalší, ale 
vedomie je ešte jemnejšie, pretože extrahuje oba zuby a nezostáva vám žiadny.

Takže na konci tohto obdobia by som rád vysvetlil, ako si človek ubližuje bez 
toho, aby si to uvedomoval.

 
Takže to, čo nazývate problémami, sú dôležité; Sú dôležité až do dňa, keď už nie
sú dôležité. A deň, keď na nich už nezáleží, je dňom, keď sa vám sami podarí 
zničiť ich príčiny a dôvody. A zničenie problémov je úplne spojené s vašou silou
vôle, s vašou schopnosťou znížiť energiu vašej vôle na materiálnu úroveň vášho 



života.

A to, čo je v novej inštrukcii najviac okultné je, že vôľa človeka nie je taká, 
aká bola v minulosti. V minulosti, v starovekej rase, bola vôľa človeka priamym 
produktom jeho sebeckej túžby, zatiaľ čo v budúcnosti je vôľa človeka produktom 
konfliktu medzi jeho utrpením a vôľou Ducha, ktorý vytvára podmienky utrpenia.

A keď človek trpel dosť na to, aby si v sebe uvedomil hranicu alebo nevyhnutnosť
obmedzenia tohto utrpenia, privádza do seba túto energiu, ktorá sa stáva jeho 
vlastnou vôľou, a v tej chvíli človek ťaží z vôle Ducha a v tej chvíli môže 
zničiť všetky podmienky, ktoré v minulosti slúžili na vytváranie problémov v 
ňom.

Radím vám, že všetky problémy vášho života sú vytvorené vo všetkých ich 
aspektoch, vo všetkých ich podmienkach, Vyššou inteligenciou vo vás. Pre vašu 
evolúciu, pre Muža zajtrajška, musí táto hra skončiť; inteligencia v ňom, vôľa, 
ktorej moc nepozná, sa musí vyvážiť, aby v určitom okamihu, vo svojom rastúcom 
živote, vo svojom živote vedomia, znížil na nulu moc Ducha nad svojou mysľou.

A keď má človek dostatočnú dobrovoľnú silu, skutočnú silu vôle, je schopný 
znížiť moc Ducha nad svojou mysľou na nulu, a vtedy sa človek stáva Supermanom.

V rámci tohto vysvetlenia sa môžeme pozrieť na fenomén problémov, priviesť ho na
vyššiu stupnicu pochopenia v tom zmysle, že môžeme z tejto skúsenosti odstrániť 
faktor náhody, poučiť sa o tom, že v tejto skúsenosti nám chýbala inteligencia 
spôsobená utrpením, ktoré nám bránilo žiť podľa našej skutočnej vôle, pretože 
naša vôľa opäť nebola výsledkom konfliktu medzi Duchom a sebou samým.

A táto inštrukcia, ktorú dnes človek dostáva, je na planéte Zem úplne nová, 
pretože nikdy predtým nebol človek schopný, ani nechcel, ani si neželal, v rámci
akéhokoľvek mandátu ako zasvätenec na planéte, úplne zničiť moc Ducha nad 
emóciami ľudskej mysle.

A práve v tejto skúsenosti bolo rozhodnuté, že na to, aby sa človek oslobodil od
emócií ducha človeka, musí natrvalo podstúpiť jarmo Ducha, aby prostredníctvom 
fúzie premenil emóciu ducha. A keď sa emócie ducha premenili, človek už nebol 
smrteľný, ale nesmrteľný. A keď je človek v ríši nesmrteľného, už viac 
nepodlieha zákonom Ducha, pretože on sám je Duchom v hmote.

Dôležitosť pochopenia, že problémy, jedného dňa vo vašom živote, musia byť úplne
zastavené, neutralizované, zničené, aby sa zabránilo zakoreneniu.

A v neustálom vyjadrovaní vašej každodennej skúsenosti, kde vznikajú problémy, 
vľavo a vpravo, vo vzťahu k nevedomej civilizácii, nevedomým ľuďom, existuje pre
Ducha veľmi rozsiahly terén, v ktorom vy, ako jednotlivec, tiež majúci myseľ, 
majúci tiež vôľu, majúci tiež lásku a inteligenciu, ste v určitom bode nútení 
uvedomiť si, že sila zhora musí zostúpiť do podrovín reality a zlomiť sa raz a 
navždy Všetko, v konečnom dôsledku, reťaze karmy.

Človek nesmie viac trpieť, človek už nebude trpieť, ale človek, ktorý už nebude 
trpieť, bude predtým trpieť v konflikte, ktorý musí existovať medzi ním a 
Duchom. A práve tento prejav v jeho každodennej realite zažije to, čo viem ja.

A tí, ktorí zažili to, čo viem ja, pochopili to, čo viem ja, a uvedomili si, že 
to, čo pochopili oni, je dokonalé. Pretože zajtrajší človek už nie je z piatej 
rasy a zákony Ducha, ktoré platili pre piatu rasu, už pre neho nebudú platiť. 
Takže Človek zajtrajška musí chápať život úplne iným spôsobom ako Starý človek.

A keď hovorím, že Človek zajtrajška musí chápať život úplne iným, úplne novým 
spôsobom ako Starý človek, mám na mysli presne toto. Takže v učňovskej príprave,
v prechode, sa dnešný človek musí naučiť nepozerať sa späť, alebo inými slovami,
Človek zajtrajška sa musí naučiť nepozerať sa späť na Starca.

Zajtrajší človek sa musí naučiť žiť zajtrajší život, dnes, a už viac nežiť svoj 



život, dnes, na základe dispozícií, ktoré mal včera. A táto podmienka je 
absolútna a bude žiť Človek zajtrajška. A ľudia zajtrajška, ktorí budú žiť v 
týchto podmienkach a pochopia zákony týchto nových podmienok, budú mať moc 
zvečniť svoju hmotnú hmotu.

Ak máte víziu zničiť ich, už máte víziu prekonať ich. Ak už máte víziu ich 
zničenia, máte víziu prekročenia svojej vlastnej prirodzenosti. Ale najprv 
musíte dovnútra, pretože táto vízia nie je psychologickou víziou, táto vízia je 
silná realizácia v sebe, egocentrická v sebe, ktorá vyplýva zo skutočnosti, že 
ste si v určitom okamihu svojho života uvedomili absurditu starého života.

A akonáhle si uvedomíte absurditu starého spôsobu života, budete ako ja, sami, 
osamelí, spojení iba v Duchu s tými, ktorí majú toho istého Ducha, a pripravení 
na akúkoľvek eventualitu, čo znamená, že ste pripravení prijať akúkoľvek 
vibráciu, ktorá musí v sebe vzbudiť energiu potrebnú na nadviazanie kontaktu a 
prácu so silami neviditeľného.

Takže dnešné problémy, každodenné problémy, sú oveľa, oveľa väčšie, než si 
dokážete predstaviť, ale sú veľké, ak nepoznáte nové zákony.

Ak nepoznáte nové zákony, na ktorých už nezáleží, na nich nezáleží, sú 
jednoducho jarmo, nepríjemnosť, s ktorou môžete žiť po zvyšok svojho života.

Ale ak poznáte nové zákony a aplikujete nové zákony, zničíte spôsob, akým bol 
život vybudovaný okolo vás a kúsok po kúsku začnete žiť úplne nový život, 
nehovorím nový, pretože je rozdiel medzi novým životom a úplne novým životom. 
Nový život je taký, ktorý sa zmenil v starom živote. Úplne nový život je život, 
ktorý nemá nič spoločné so starým životom.

A keď človek žije úplne nový život, nie je schopný prihlásiť sa k novému životu,
pretože ilúzia formového rozdielu medzi týmito dvoma je taká veľká ako starý 
život, nový život. 

Ale keď človek žije úplne nový život, je úplne v inej dobe a nemá právo na nič 
iné ako na seba.

A keď si človek uvedomí, že nemá právo na nič iné ako na seba, uvedomí si 
absolútne podmienky úplne nového života, a nie je to prostredníctvom 
inteligencie a intelektu, že môže žiť tento život a pochopiť ho, je to 
prostredníctvom vibrácií v ňom, ktoré organizujú jeho myseľ, jeho emócie, jeho 
vitálny a jeho materiál.

Úplne nový život je úplne nový život, je to život, ktorý vám nepatrí, je to 
život, ktorý je procesom, ktorý je výsledkom, ktorý je prejavom energie vo vás, 
určenej silou vo vás, aby ste ju prijali. V úplne novom živote sa ego nevidí 
alebo nevidí čoraz menej; v úplne novom živote sa osobnosť necíti alebo sa cíti 
čoraz menej; v úplne novom živote existuje iba duša vo vibračnej harmónii s 
egom, ktorá je vo vibračnej harmónii s osobnosťou, takže sa vytvorí os a cez 
túto os prechádza energia lúčového prúdu, ku ktorému ste priradení, a práve z 
tejto energie žijete; je to táto energia, ktorou sa živíte; je to táto energia, 
ktorú používate na zostup do hmoty, Ducha Božieho.

A keď v úplne novom živote človek zostupuje do hmoty, Boží Duch: každý duch, 
ktorý je proti nemu, a každý duch, ktorý je proti Svetlu tohto Ducha, nemôže 
preniknúť priestorom, kde sa tento Človek vyvíja a napreduje, pretože tento 
priestor je nedotknuteľný, pretože tento priestor je Svetlo.

Takže vám vysvetľujem jednoduché, každodenné veci: hovorím o problémoch a snažím
sa, aby ste pochopili dôležitosť problémov, aby som vám poskytol perspektívu, 
ktorá nie je ľudská, ale je výsledkom úplného uvedomenia si reality zákona 
Ducha.

Keď hovorím, dajte sekeru znamená zničiť príčinu utrpenia , je to spôsob 
vyjadrenia tohto zákona, ale mnohí, od začiatku kvôli nedostatku skúseností, 



vložili sekeru a odrezali si prst, ale to je súčasť skúseností a so skúsenosťami
sa naučíte dať sekeru dovnútra a nikomu neodrezať prsty.

Vedomie je tvorivé, nie deštruktívne; Vedomie je harmónia. Každodenné problémy, 
vaše problémy, sú ilúzie, vytvorené mysľou vo vás, aby vás zakopli do prúdu 
vašich emócií a ako pstruh trávite svoj čas poskakovaním.

Keď hovorím, že zajtrajší človek nebude patriť sám sebe, hovorím jednu z 
najväčších právd, ktoré staroveký človek nepoznal. Človek zajtrajška nebude 
patriť sám sebe a už vo Vašich skúsenostiach ste mali chvíle, kedy ste cítili, 
že nepatríte sami sebe a toto vedomie je veľmi veľké a je stále väčšie a väčšie.

A práve vtedy, keď už nepatríme do seba, máme zo seba dobrý pocit; Pokiaľ 
patríme k sebe, sme pribití na kožu, ale keď už nepatríme sami k sebe, cítime sa
dobre. Ale ego to nechce, pretože ego musí patriť, aby si bolo isté, že existuje
v mysli, že cíti v emóciách, že žije v materiáli; Ego si musí byť isté, že je 
nažive. Manželka si musí byť istá, že ju manžel miluje, muž si musí byť istý, že
jeho žena je verná; Musíme si byť istí, ale táto bezpečnosť je pominuteľná.

Ale keď dve bytosti žijú v živote a jedna nepatrí sebe a druhá nepatrí sebe, ani
jedna nepatrí druhej, a keď muž už nepatrí svojej žene a jeho žena mu už 
nepatrí, už nemá utrpenie vlastníctva. Keď nám deti už nepatria, už viac 
netrpíme bolesťami posadnutia.

To, čo hovorím, je vo vibráciách, nie v psychologickom spôsobe porozumenia. Čo 
je ťažké vyjadriť slovami, je realita vibrácií. Čo sa dá ľahko vyjadriť slovami,
je forma.

To je dôvod, prečo to nikdy nie je to, čo hovorím, čo chcem povedať, je to to, 
čo nemôžem povedať, čo chcem povedať, ale mám moc to povedať, pretože mám silu 
vibrácií. Takže počkajte, kým vibrácia pochopí slovo, ktoré ju obsahuje, 
predtým, ako skočíte do formy, zlomíte zobák a stanete sa orezávačom.

Všetko sa dá povedať, dokonca aj to, čo sa nedá pochopiť, je to len otázka toho,
aby sme to povedali určitým spôsobom. A prajem vám všetkým, aby ste jedného dňa 
už viac nepatrili sami sebe, aby ste sa už viac necítili, aby ste sa viac 
nevideli, aby ste už nevedeli, čo je vaše \"ja\", aby ste už nevedeli, čo je 
vaše \"ego\", to všetko vám prajem. Ale kým ten deň nepríde, vedzte, že sa k 
nemu postupne približujete. A všetko, čo vám poviem v priebehu rokov, bude 
slúžiť na to, aby ste lepšie a lepšie pochopili nuansy tejto reality.

Máme dojem, ľudia zeme, že v ktoromkoľvek okamihu nášho života sa môžeme niekde 
v našich životoch usadiť, že tento dojem je taký silný, že v nás vytvára 
energiu, emóciu a táto emócia nás automaticky väzní. Človek sa väzní každý deň z
najlepších dôvodov na svete; našťastie, na rozdiel od toho, čo povedal Sokrates,
človek nemôže poznať sám seba. Úžasná, filozofia človeka; úžasné, filozofie, 
pretože sa im podarilo dať človeku nádej na to, čím sa musí stať, bez toho, aby 
mu dali nástroje, aby sa tam dostal.

Filozofia je v poriadku, pretože vytrháva jeden zub, aby vám dala ďalší, ale 
vedomie je ešte jemnejšie, pretože extrahuje oba zuby a nezostáva vám žiadny.

Takže na konci tohto obdobia by som rád vysvetlil, ako si človek ubližuje bez 
toho, aby si to uvedomoval.

 


